

Referat af bestyrelsesmøde d. 30.07 2023.

Fremmødte: Formand Helle Vithardt, Kasser Henning Jørgensen, Bestyrelsesmedlem Dorte Dam Jensen, Bestyrelsesmedlem Anita Enkebøl, Bestyrelsesmedlem Carsten Linderholm, Bestyrelsesmedlem Thomas Grundah, 1. suppleant Johny Hansen, 2. suppleant Mathilde Birk Hansen.

Fraværende: Næstformand Maiken Gylche

Ordstyrer:

Referent: Dorte

Velkomst ved Formanden Helle Vithardt

Gennemgang af ordinær dagsorden

1. Valg af ordstyrer og referent.
2. Godkendelse af referat fra sidst.
3. Sager fra mailen, foreningsmobil, FB
4. Grønne områder
5. Nyt fra HB-mødet / Noget til HB-mødet
6. Økonomi.
7. Sociale arrangementer.
8. Generalforsamlingen/Budgetmøde.
9. Opfølgning på individuelle opgaver.
10. Bordet rundt.

Valg af ordstyrer og referent.

Valgt

Godkendelse af referat fra sidst.

Godkendt

Sager fra mailen, foreningsmobil, Facebook

- HB sag om parcel. HB har sendt mail direkte til parcellist omkring manglende billeddokumentation. Bestyrelse sender det manglende billede. Hermed er sagen lukket.
- Forespørgsel fra parcellist omkring håndtering af høje træer: Vores svar er at vi får fjernet træer, der er døde og træer der er til fare. Vi holder øje på vores ture rundt i området.
- Forespørgsel om leje af lade fra fraflyttet: Vi lejer kun ud til aktuelle beboere.
- Nabo uro i lomme: Helle sender en mail til de implicerede.
- Vedr. syn aftaler vi at der fremover synes sidste søndag i måneden, samt mandage mellem 17 og 18.
- Vi har en lidt svær synssag, hvor kommunen tilsyneladende har givet en dispensation, som går mod vores synskriterier. Carsten foreslår at vi inviterer kommunen med på synet. Helle skriver tilbage til parcellisten.

Grønne områder

- Jan fortsætter resten af sæsonen.
- Vi aftaler at senest 30 september, skal vi (bestyrelsen) have lavet aftale for næste sæson.

Nyt fra HB-mødet / Noget til HB-mødet

- Vores ønske om mødedeltagelse via teams, skal på HB møde.

Økonomi.

- Kassereren manglede ønsket budget opfølgning, grundet tavshed fra revisor.
- Vi drøftede kort vores forventninger til revisor, som Helle overbringer til bemeldte.
- Det omhandler især tidsfrister for bogføring.

Sociale arrangementer.

- Vi har godt gang i forberedelser til Sensommerfest.
- Banko arrangementet var godt. Lone havde skaffet rigtig gode sponsorgaver.

Generalforsamlingen/Budgetmøde.

Intet aktuelt.

Opfølgning på individuelle opgaver.

- Vi håber Johnny får monteret kæder i løbet af de næste par uger. Lykkes det ikke at finde tiden, må vi hyre en mand til jobbet.
- Der er indkøbt håndtag til skuffer i huset.
- Der afleveres grønt haveaffald på vores grenpladser. Mathilde undersøger om lupiner kan binde affaldet.
- Indkøb af have trailer, udsættes. Vi skal vurdere nødvendigheden endnu en gang.
- Thomas og Mathilde er ”opsynsmænd” for laden. Vi drøftede hvorvidt vi skulle leje ud med og uden porcelæn. Det tager en krig at tælle op efter hvert arrangement.
- Der foretages områdevandring i september.
- Vi drøftede muligheden for lade-standere. Vi tager det op på næste bestyrelsesmøde.
- Opbygning af affaldsgården er i gang.
- Vi berørte emnet helårsstatus. Måske ligger der en vej gennem lokalplanen. Vi nærlæser.

Bordet rundt

- Henning: ia

- Mathilde: ia
- Carsten: ia
- Johny: ia
- Maiken: ia
- Anita: ia
- Dorte D.J: ia
- Thomas: ia
- Helle: ia

Næste bestyrelsesmøde den 27. august 2023